
 

 

                                              P R O T O K Ó Ł  NR XLVII/2018 

z XLVII Sesji Rady Gminy Masłowice 

                                   odbytej w dniu 28 września 2018 r. 
 

 

Miejsce Sesji - Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Halinę Pawlik – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy 

Pani Zofia Jadowska – Sekretarz Gminy  

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy  

Mieszkaniec gminy Masłowice Pan Maciej Krawczyński 

Mieszkanka gminy Masłowice Pani Grażyna Serenda 

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych                                                       - 14 

 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                                                                                                                                                                          

2. Powołanie protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminy Masłowice. 

7. Uchwalenie programu współpracy Gminy Masłowice z organizacjami pozarządowymi 

      oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 

      o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019r. 

  8 . Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania  

       mieszkaniowym zasobem Gminy Masłowice na lata 2018-2023.            

 9.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2018r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

      Masłowice na lata 2018-2023.   

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 

      i odprowadzania ścieków. 

12.  Interpelacje i wolne wnioski. 

13.  Zakończenie obrad. 



 

 

 

  
 

 Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XLVII  Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  

Powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XLVII  Sesji Rady Gminy powołano Halinę Pawlik - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad radni otrzymali przed sesją. 

Do porządku obrad radni nie wnieśli uwag i wniosków. 

 

 Przewodniczący Rady  przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W wyniku głosowania przyjęto go jednomyślnie. 14 głosów – za.   

  

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z  poprzedniej Sesji.   

 

Protokół z XLIVI Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie go bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołu. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie 

 tj. 14 głosów  – za.   

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

 

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował  jakie działania były podejmowane  

w okresie międzysesyjnym. Systematycznie realizujemy przyjęte zadania. Przeprowadzone były  

przetargi na odcinek drogi Borki-Dąbrowa Lipowska oraz odcinek drogi w Kolonii Przerąb. 

Okazało się, że najniższa oferta przekroczyła środki jakie posiadaliśmy, dlatego też na dzisiejszej 

sesji występujemy o zwiększenie środków. Po przyjęciu zmiany w budżecie gminy będziemy 

czynić starania aby zrealizować to zadanie. Obecnie trwa remont strażnicy w Korytnie. 

Mamy wykonawcę do zmiany pokrycia dachowego strażnicy w Kraszewicach. 

 

 



 

 

Będziemy występować o przedłużenie terminu realizacji zadania oczyszczalnia ścieków w 

Masłowicach oraz fotowoltaika. Podobnie jest z „magią Policy”, gdzie przetarg był 

unieważniony i będzie przeprowadzany ponownie. 

Zaczniemy przygotowania do zimy tj. przegląd sprzętu, zgromadzenie piasku oraz zakup  

i zgromadzenie soli. 

Ponadto Pan Wójt udzielił odpowiedzi na pytanie radnego St. Bartnika co z realizacją zadań 

zaplanowanych do realizacji wspólnie ze Starostwem. Stwierdził, że przebudowa odcinka drogi 

powiatowej Przerąb – Masłowice zaplanowana jest na koniec października , natomiast 

przebudowa i remont drogi powiatowej Kraszewice-Strzelce Małe będzie realizowana lada 

dzień. Wykonanie chodnika w Przerębie ze względów formalnych zostaje przesunięte na rok 

następny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski, stwierdził, że na sesji obecna jest 

mieszkanka Kolonii Przerąb i aby nie przedłużać jej pobytu zaproponował wysłuchanie jej 

obecnie. Radni wyrazili na to zgodę. 

Pani Serenda Grażyna – mieszkanka wsi Kolonia Przerąb 

Stwierdziła, że przybycie na Sesję Rady Gminy spowodowane jest skierowaniem prośby do 

Rady o zajęcie stanowiska w sprawie budowy odcinka drogi w Kolonii  Przerąb. Jest to droga do 

mojej posesji, ale korzystają z niej inne osoby. Stan tej drogi jest bardzo zły,  

W okresie deszczów nie ma możliwości przejazdu. Była sytuacja , że karetka pogotowia nie 

mogła do mnie dojechać. Radny Bartnik, Pan Przewodniczący Rady, Pan Wójt znają dobrze tę  

drogę. W tej sprawie zwracałam się już z pismem. 

Poprosiła o pozytywne załatwienie wniosku o budowę drogi. 

Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy 

Poinformował, że zaplanowano wykonanie odcinka tej drogi w kwocie ok.50 tys. 

Początkowo miał to być odcinek drogi od posesji Pani Serendy, zmieniono to na odcinek drogi 

z drugiej strony. Do podjęcia takiej decyzji skłoniło nas to, że po przeprowadzeniu rozeznania 

przez projektanta okazało się, że droga ta na pewnych odcinkach przebiega przez rów. 

W takiej sytuacji nie ma mowy o budowie drogi. 

Wcześniej na tę drogę nawieziony był kamień z kamionki co dla syna tej Pani jest piaskiem. 

Nie jest tak strasznie na tej drodze jak informuje nas Pani Serenda. 

Dukalski Krzysztof  - radny RGm 

Wyraził opinię , że należy tam odprowadzić wodę poprzez wykonanie rowów. W innym 

przypadku nie będzie żadnych efektów. 

 

Wójt Gminy stwierdził, że nie ma możliwości zrobienia tam rowów, bo musiałyby przebiegać 

przez działki prywatne. 

Dąbrowski Piotr – radny RGm 

Wyraził opinię, że dokonując zakupu posesji wiadomy jest stan dojazdu,. Za jakiś czas może 

kolejna osoba wystąpić z wnioskiem o budowę drogi np. prowadzącej do oddalonej posesji. 

Stwierdził, że w tej sprawie Komisje powinny dokonać oględzin na miejscu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ,  kończąc dyskusję na temat tej drogi Wójt Gminy powinien 

coś z tym zrobić. 

Punkt 6   
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Masłowice. 

 



 

 

Szczegółowych informacji dotyczących projektu Statutu Gminy Masłowice udzieliła 

zebranym Pani Zofia Jadowska – Sekretarz Gminy. 

Stwierdziła, że dotychczasowy Statut nie jest starym dokumentem, ale zmieniła się ustawa 

i należy dostosować Statut do obecnych przepisów. Kolejno przedstawiła rozdziały zawarte w 

Statucie a między innymi: organy gminy, zadania organizację i tryb pracy Rady gminy, zadania 

poszczególnych Komisji Rady, zadania Komisji Rewizyjnej, zadania Komisji skarg , wniosków 

i petycji, zasady tworzenia klubów radnych, zadania sołectw gminy oraz zasady dostępu do 

dokumentów. Nowym tematem jest powołanie Komisji skarg, wniosków i petycji. 

Będzie ona zajmowała się rozpatrywaniem skarg, wniosków i petycji obywateli. 

Obecnie przewidziane jest tworzenie klubów radnych, co jest uwarunkowane zadeklarowaniem 

udziału w nim przez co najmniej 3 radnych. Zgodnie z ustawą o dostępie do informacji 

publicznej powszechność dostępu do informacji o działalności organów Gminy będzie 

realizowana poprzez wcześniejsze informowanie mieszkańców o terminach posiedzeń Rady, 

wgląd do dokumentów urzędowych, zamieszczanie informacji w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz na urzędowych tablicach ogłoszeń, prawo wstępu na posiedzenia Rady oraz 

dostęp do protokołów z posiedzeń Rady. Zwróciła uwagę na obowiązek nagrywania i 

transmitowania obrad Rady, obowiązku odpowiedzi na interpelacje, prowadzenie rejestru skarg i 

wniosków. 

Statut był  przedstawiany i omawiany na posiedzeniach wszystkich Komisji Rady Gminy. 

 

Radni nie wnieśli uwag i wniosków odnośnie w/w dokumentu. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutu gminy 

Masłowice. Przeprowadził głosowanie w wyniku którego Statut Gminy przyjęty został przez 

Radnych jednomyślnie. Uchwała Nr XLVII/228/2018 w załączeniu. 

 

Od tego momentu w Sesji nie uczestniczy radny Drzewowski Miłosz 

 

 Punkt 7 
  Uchwalenie programu współpracy Gminy Masłowice z organizacjami pozarządowymi 

  oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. 

  o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019r. 

 

W/w program przedstawiła i omówiła zebranych Pai Teresa Kowalczyk – pracownica UG. 

Program uchwalany jest corocznie, dlatego też teraz przyjmujemy go na 2019r. 

Przedstawiła zasady tworzenia programu. 

Jak stwierdziła, że głównym celem programu jest efektywne wykorzystanie społecznej 

aktywności w zaspokajaniu zbiorowych potrzeb mieszkańców gminy. Współpraca gminy 

z organizacjami pozarządowymi może mieć charakter finansowy i poza finansowy. 

Poinformowała o sposobie  ich realizacji. 

Radni nie zgłosili uwag dotyczących programu współpracy Gminy z organizacjami 

pozarządowymi. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie współpracy Gminy 

Masłowice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2019 

rok. W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta przez radnych 

jednomyślnie tj, 13 głosów za. W załączeniu uchwała Nr XLVII/229/2018. 

 



 

 

 

 

 

  Punkt 8 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania    

mieszkaniowym zasobem Gminy Masłowice na lata 2018-2023.  

 

Bożena Piesiak –pracownica UG 

Stwierdziła, że opracowany program jest programem wieloletnim. Określa kształt lokalnej 

polityki mieszkaniowej. W skład zasobu mieszkaniowego gminy Masłowice wchodzi 20 lokali 

Mieszkalnych znajdujących się w miejscowości Przerąb, Granice, Kraszewice, Masłowice i jeden 

lokal w Ochotniku. Przedstawiła plan remontów i modernizacji, planowana w kolejnych latach 

sprzedaż, zasady polityki czynszowej, źródła finansowania gospodarki mieszkaniowej w 

kolejnych latach. 

Na prośbę radnych przedstawiła warunki obniżenia czynszu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Masłowice na lata 2018-2022. 

Przeprowadził głosowanie. Uchwała została przyjęta przez radnych jednomyślnie. 13 radnych 

obecnych na sesji radnych głosowało  za jej przyjęciem. W załączeniu uchwała Nr 

XLVII/231/2018. 

  

  Punkt  9         
Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na 2018r. 

 

Wanda Kołodziejczyk- Skarbnik Gminy 

 

Przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy na 2018r. 

Dokonuje się zmiany w planie wydatków Nie ma zmian w planie dochodów . 

Dokonuje się także zmian w zadaniach inwestycyjnych oraz zmian w planie dotacji udzielonych 

z budżetu gminy i zmian w przychodach budżetu.. Zmiany w planie wydatków opiewają na 

kwotę 74 968,00. Ta kwota będzie uruchomiona z nadwyżki budżetowej z przeznaczeniem na  

zwiększenie wydatków inwestycyjnych dotyczących wodociągu Łączkowice 

 i oświetlenia ulicznego w Granicach.   

  Budżet po zmianach  wynosi: dochody 20 470 338,04 zł. 

wydatki 25 982 725,04zł.  Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła w działach, rozdziałach 

i paragrafach wprowadzone zmiany.  

 

Radni nie wnieśli uwag do proponowanych zmian w budżecie gminy na 2018r. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2018r. i przeprowadził głosowanie. 

Uchwała została przyjęta przez radnych jednomyślnie tj.13 głosów za. Stanowi ona załącznik do 

protokołu. 

 

  

 

  



 

 

 Punkt 10 
 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

 Masłowice na lata 2018-2023. 

Pani Wanda Kołodziejczyk – Skarbnik Gminy zapoznała zebranych ze zmianami w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2018 – 2023. Zmiany do WPF polegają na dostosowaniu  

dochodów majątkowych i dochodów ogółem oraz wydatków bieżących, majątkowych 

i wydatków ogółem do podjętych zmian w budżecie wynikających z uchwał Rady Gminy i 

zarządzeń Wójta Gminy według stanu na dzień dzisiejszy. Dokonano zmiany w wydatkach 

bieżących i inwestycyjnych, uruchomiono część nadwyżki budżetowej. 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania radni przyjęli jednomyślnie uchwałę w sprawie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 13 głosów za. 

 Uchwała Nr XLVII/233 /2018 w załączeniu. 

  

  Punkt 11 
 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody 

  i odprowadzania ścieków. 

 

Sonia Patek – pracownica UG 

Poinformowała, że uchwała w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków była podejmowana w miesiącu maju. Okazało się, że zgodnie ze stanowiskiem 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie zawiera on pewne błędne zapisy oraz brak 

odpowiednich zapisów. 

Z tego względu należy podjąć uchwałę zmieniającą. Szczegółowo przedstawiła wprowadzone 

zmiany a głównie co powinna zawierać umowa, protokół odbioru technicznego  , o dostępie do 

usług wodociągowych oraz prawie zgłaszania reklamacji.    

Radni nie wnieśli uwag i pytań do przedstawionej informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy  Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków.   

Za przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni obecni na Sesji tj. 13.  

 Uchwała Nr XLVII/234/2018 w załączeniu. 

Punkt 12 
 Interpelacje i wolne wnioski. 

 

Dąbrowski Piotr –Radny RGm 

Wnioskował o naprawę mostków w miejscowości Koconia 

 

Punkt 13 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLVII  Sesji Rady Gminy. 

        Protokolant: 

 

       Halina Pawlik 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 

 



 

 

 


